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Zápis č. 4/2024 

z jednání stavební a investiční komise (SaIK) 

dne 27. 3. 2024 od 16:00 hodin 
 

Předseda:   starosta Bc. Michal Iwanejko 

Přítomni:   Bc. Michal Iwanejko, Zdeněk Špak, Roman Čech 

Hosté:    Martina Černá, Jindřiška Sodomková (bod. č. 1) 

Zapisovatel:   Bc. Michal Iwanejko 

Čas zahájení:   16:00 hod. 

Čas ukončení:   17:00 hod. 

Datum vyhotovení zápisu: 8. 4. 2024 

 

 

 

Program jednání: 

1. Rekonstrukce vnitřních prostor OÚ 

2. Oprava náhonu 2a  

3. Projekt tůně pod kloboukem 

4. Úprava oplocení multifunkčního sportoviště 

5. Diskuse 

6. Závěr 

 

 

Průběh jednání: 

Jednání SaIK č. 4/2024 svolal a řídil starosta obce a předseda komise Bc. Michal Iwanejko. 

 

 

K bodu č. 1 

➢ Rekonstrukce vnitřních prostor OÚ 

Předseda seznámil členy komise se 4 variantami vnitřního uspořádání místností v prostorách 

obecního úřadu. Byly zváženy výhody i nevýhody jednotlivých variant. Po vzájemné diskusi všech 

přítomných byla jednomyslně vybrána varianta řešení C. Starosta obce s výsledným řešením 

seznámí zpracovatele architektonické studie, Ing. Tomáše Hrubeše.  

SaIK schvaluje návrh varianty C pro nové vnitřní uspořádání kanceláří obecního úřadu  

Pro: 3   Proti: -   Zdržel se: - 
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K bodu č. 2 

Předseda seznámil členy s jednotlivými částmi náhonu 2a, které jsou v havarijním stavu a opravu 

vyžadují neodkladně, zejména podstatná část levobřežní opěrné zdi, v místě té stávající. S ohledem 

na jednání o převodu silnice do majetku Libereckého kraje, navrhuje předseda vyčkat z opravou 

propustku po těchto jednáních s ohledem na jejich výsledek. S Libereckým krajem bude vedeno 

jednání ve věci poskytnutí dotace na opravu náhonu 2a. V rámci diskuse upozornila místostarostka 

na odvodnění cesty mezi č.p. 11 a 238.  Způsobem provedení odvodnění SaIK prověří.   

SaIK schvaluje doporučení zastupitelstvu obce snížit rozsah opravy náhonu 2a pouze na 

havarijní část levobřežní opěrné zdi, vyjma propustku pod silnicí.  

Pro: 3   Proti: -   Zdržel se: - 

V rámci diskuse upozornila místostarostka na odvodnění cesty mezi č.p. 11 a 238.  Způsob provedení 

odvodnění SaIK prověří navrhne případná opatření. 

 

K bodu č. 3 

➢ Projekt Tůně pod Kloboukem 

Předseda SaIK seznámil členy komise s výslednou podobou projektu Tůně pod Kloboukem a zároveň 

informoval o podání žádosti o dotaci z dotačního fondu Libereckého kraje č. 8.16. Předpokládané 

náklady na realizaci činí cca 430 tis. Kč vč. DPH, dotace LK 70%.   

SaIK bere na vědomí informace k přípravám projektu Tůně pod Kloboukem 

 

K bodu č. 4 

➢ Úprava oplocení multifunkčního sportoviště 

Předseda seznámil všechny přítomné se stížností majitele nemovitosti č.p. 402 na často překopnuté 

balony z multifunkčního sportoviště na zahradu RD a poškozování jeho majetku. Předseda navrhl 

prověření možnosti navýšení oplocení východní části sportoviště. 

SaIK bere na vědomí stížnost vlastníka nemovitosti č.p. 402 a schvaluje oslovení dodavatele 

multifunkčního sportoviště za účelem navýšení oplocení na jeho východní straně.  

  Pro: 3   Proti: -   Zdržel se: - 
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K bodu č. 5 

V rámci diskuse projednali členové SaIK návrh Ing. Heleny Maupicové na navýšení počtu členů 

komise. Členové komise se shodli na ponechání stávajícího počtu a doporučili návrh účasti všech 

členů zastupitelstva na jednáních SaIK. 

 

Zasedání SaIK skončilo v 17:00 hod.  

 

Další jednání SAIK bude dle potřeby svoláno předsedou SaIK, předpoklad v květnu 2024. 

 

 

 

 

 

………………………………………….. 

Bc. Michal Iwanejko    

                   starosta obce 
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